
Rada Miejska Dębna 

 

Protokół z przebiegu IX sesji Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 29 stycznia 2025 roku  
 

IX sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski. 

Obrady rozpoczęto 29 stycznia 2025 r. (środa) o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:14 tego 

samego dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5  

(sala nr 5). 

IX sesja IX kadencji Rady Miejskiej Dębna została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym – tekst jednolity Dziennik Ustaw z 2024 r. poz. 

1465 ze zmianami. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obrady są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Spełnił obowiązek informacyjny  

i poinformował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej Dębna wyrażacie Państwo zgodę na 

przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych, a na drzwiach wejściowych do sali 

umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się z jej treścią. Klauzula stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu.   

Poinformował, że pozostanie na sali jest równoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację 

wizerunku. 

Przywitał wszystkich obecnych na sali:  

Radnych Rady Miejskiej Dębna,  

Burmistrza Dębna Pana Wojciecha Czepułkowskiego,  

Zastępcę Burmistrza Panią Beatę Biaduń-Broda,  

Sekretarza Gminy Panią Annę Witek, 

Skarbnika Gminy Panią Iwonę Pludrę,  

Mecenasa Pana Macieja Maliszewskiego, 

Dyrektorów i kierowników jednostek gminnych, placówek oświatowych i kulturalnych, 

Kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego, 

Sołtysów,  

gości oraz mieszkańców gminy – zarówno tych na sali, jak i oglądających sesję na żywo  

w Internecie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 13 radnych, co stanowi 

86,66 % stanu ogólnego Rady, wobec powyższego, Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

Obecni: 

1. Damian Jankowski 

2. Marcin Krzysiak 

3. Grzegorz Kulbicki 

4. Tomasz Kulbicki 

5. Krzysztof Lenartowicz 

6. Łukasz Lewandowski 

7. Jacek Mazurowski 

8. Agata Mikołajczak 
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9. Mirosław Napieracz 

10. Angelika Obielak 

11. Mateusz Obielak 

12. Marcin Pech 

13. Tomasz Pluciński 

14. Małgorzata Wachowiak 

15. Leszek Włodkowski-Moszej 

 Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przedstawił porządek obrad:  

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji Rady Miejskiej, 

 b) stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu VIII sesji Rady Miejskiej Dębna. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie w okresie 

międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

7. Sprawozdanie roczne z pracy Rady Miejskiej Dębna oraz poszczególnych komisji za 2024 rok. 

8. Omówienie powstającego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego Gminy Dębno  

– stan bieżący. 

9. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, wniosków  

i zapytań. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dębno. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania 

nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Dębno w ramach specjalnego funduszu nagród. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Dębna. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Dębna. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

16. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 
 

Pytań, wniosków nie było. 

Porządek obrad został przyjęty przez Radę.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu VIII sesji Rady Miejskiej Dębna. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że protokół  

z przebiegu VIII sesji z dnia 20 grudnia 2024 r. został sporządzony i wyłożony w Biurze Rady do 

wglądu. Jest dostępny również w systemie e-Sesja. Do protokołu z przebiegu sesji uwag nie 

wniesiono. 

Stwierdził, że protokół został przyjęty.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że informacja 

obejmuje okres pomiędzy 19 grudnia 2024 roku, a 27 stycznia 2025 roku. Informacja 

przewodniczącego została zamieszczona w systemie informatycznym eSesja.  

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej Radną Angelikę Obielak o przedstawienie informacji. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Angelika Obielak poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

nie przeprowadziła żadnej kontroli w styczniu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał, czy są pytania do 

Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej? 

Pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Pana Burmistrza  

o zabranie głosu. 

Sprawozdanie jest za okres od 17.12.2024 r. do 23.01.2025 r., stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski omówił sprawozdanie w najważniejszych kwestiach. 

 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

Pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Sprawozdanie roczne z pracy Rady Miejskiej Dębna oraz poszczególnych komisji za 2024 

rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że sprawozdania  

z pracy Rady Miejskiej Dębna, Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, Komisji Oświaty  

i Spraw Publicznych, Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji Statutowej 

są w materiałach na eSesji. 

Zapytał, czy jest potrzeba odczytania wszystkich czy któregokolwiek ze sprawozdań? Czy są 

pytania i uwagi do sprawozdań? – nie było.  

Sprawozdanie Rady Miejskiej Dębna stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Sprawozdanie Komisji Oświaty i Spraw Publicznych stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Sprawozdanie Komisji Statutowej stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 



4 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski stwierdził, że Rada zapoznała się 

ze sprawozdaniami.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

8. Omówienie powstającego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Dębno – stan bieżący. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że informacja jest 

umieszczona w systemie eSesja. Poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów p. Krzysztofa Lenartowicza o przedstawienie opinii komisji wypracowanej na 

posiedzeniu w dniu 23 stycznia br. w temacie powstającego planu ogólnego zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Dębno. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja na posiedzeniu przyjęła informację.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że Rada zapoznała 

się z informacją. Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::   

9. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał, czy są sprawy różne? 

 

Radny Mateusz Obielak chciałbym poinformować pewnie też po części mieszkańców, że istnieje 

taka strona jak Dębno Naturalnie, która została dla Was stworzona jakiś czas temu. Bardzo fajna 

strona promocyjna nasze miasto, lecz ona wymaga trochę poprawek, troszkę jest błędów, troszkę 

trzeba byłoby ją zaktualizować. Zapytał - kto jest administratorem i właścicielem domeny Dębno 

Naturalnie? Zostało to stworzone w ramach tego projektu Interregu, więc chciałbym się dowiedzieć 

po prostu kto ma władanie nad tą stroną, żeby można było tam ewentualne jakieś zmiany 

wprowadzić. Proszę o kserokopię umowy z wykonawcą aplikacji, bo co do tej strony Dębno 

Naturalnie jest wykonana również aplikacja, która bardzo fajnie działa, jest kompatybilna tam z 

nawigacją. Więc fajnie by było, żeby ta aplikacja została dalej po zakończeniu również projektu. 

Chciałbym zobaczyć zapisy umowy, czy ta aplikacja należy do nas jako do gminy, czy później 

strona zniknie i będą prawa albo roszczenia co do tej domeny. Więc proszę o odpowiedź na te 

pytania. 

Drugie moje zapytanie jest w związku z atakami hakerskimi na urzędy miasta w naszym kraju oraz 

wyciekami danych wrażliwych. W tym tygodniu niedaleko miał miejsce taki atak, wyciekły 

PESEL-e, numery dowodów. Proszę o informację, czy w Urzędzie Miasta Dębno, odbywają się 

szkolenia pracowników w temacie cyberbezpieczeństwa. Bardzo proszę o zwrócenie szczególnej 

uwagi na kwestię cyberbezpieczeństwa w naszej gminie. 

Zapytania zostały złożone na piśmie, stanowią załącznik nr 13 i nr 14 do protokołu.  

Chciałbym zapytać jeszcze o dzisiejszą transmisję rady miejskiej. Nie było jej na YouTubie, tylko 

była na linku esesja.tv. Czy jest możliwość, żeby ta transmisja również odbywała się na YouTubie, 

ponieważ mieszkańcy już tam pisali, że nie mogą tego linku znaleźć?  

 

Radny Łukasz Lewandowski złożył zapytania na piśmie – pierwsze pytanie, czy istnieją 

możliwości pozyskania środków z KPO na rewitalizację zbiorników wodnych na terenach 
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wiejskich i tutaj mam na myśli stawy w Sarbinowie? Drugie, czy urząd posiada projekt lub 

koncepcję obwodnicy miasta? Jeśli tak, to proszę o dostępne materiały. 

Zapytanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Radny Marcin Pech poinformował, że ma rzeczy bieżące i przedstawił 3 zdjęcia. 

Pierwsze zdjęcia - tutaj mamy ulicę Mickiewicza 49-51 ze skrzyżowaniem ulicy Ogrodowej 1, 1A. 

Widzimy tutaj zapadnięcie podłużne wzdłuż tego chodnika. Prawdopodobnie chyba jakaś stara 

rura tutaj gdzieś zapadła się i to się z czasem jakby zwiększa. Fajnie byłoby, żeby można było 

jakoś to sprawdzić i tym zająć się. Drugie zdjęcie - nie wiem, kto jest właścicielem tej tablicy, to 

jest przy ulicy Mickiewicza, przy Bibliotece miejskiej. Jak widać wymaga ona drobnej naprawy, 

żeby chociaż odmalować ją, bo się bardzo rzuca w oczy, przede wszystkim w dzień. Te zdjęcie 

robione były w nocy. Fajnie byłoby to odnowić. Nie wiem, czy to właśnie należy do Biblioteki 

miejskiej, czy do naszego miasta? Trzecie zdjęcie - tutaj sprawa jeszcze jest z jedną tablicą. Jak 

widać, jest to na drodze krajowej numer 31, tablica upamiętniająca bitwę pod Sarbinowem. Jej nie 

ma, jak widać na trzecim zdjęciu tutaj z prawej strony jest wycięta. Mam takie pytanie, czy po 

prostu ta tablica została usunięta przez miasto, czy ktoś ją po prostu ukradł, bo jej w ogóle nie ma. 

Chciałbym tą informację uzyskać - co się stało z tą tablicą. 

Zdjęcia (3 szt.) stanowią załącznik nr 16, nr 17 i nr 18 do protokołu.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki zapytał o maraton - w jakiej formule w tym roku maraton się odbędzie? 

Kto będzie jego organizatorem i jakie kwoty zostały na to przewidziane? 

Druga sprawa - chciałbym złożyć w tym punkcie w sprawach różnych, wniosek. Partycypuję 

oczywiście w związku z kolejnym szóstym odrzuceniem przez Klub Radnych Inicjatywa dla 

Miasta i Gminy Dębno mojej osoby do pracy w Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady 

Miejskiej Dębna. Zgłaszam swój kolejny, siódmy akces do pracy w tejże komisji. Proszę zatem  

o przygotowanie stosownych uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej Dębna. Jednocześnie 

załączam cytat z programu wyborczego Komitetu Inicjatywy dla Miasta i Gminy Dębno. Cytuję: 

„Naszym celem jest, abyśmy wszyscy ze sobą współpracowali dla wspólnego dobra, aby wszyscy 

mieszkańcy byli traktowani równo i mieli jednakowe szanse. Wiemy, że będzie to trudne, ale 

mamy nadzieję, że wspólnie wypracujemy model działania, w którym nikt nie będzie pomijany  

i potrzeby każdego zostaną uwzględnione”. 

Wniosek stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że wniosek będzie 

w mocy w przypadku nieprzyjęcia na dzisiejszej sesji procedowanej uchwały. 

Przewodniczący złożył na piśmie trzy wnioski do p. Burmistrza Dębna. 

Pierwszy - zwracam się z wnioskiem o podjęcie procedury mającej na celu nadanie nazwy dla 

wybudowanego ronda u zbiegu ulic Zachodnia, Słowackiego w Dębnie. Jeszcze w poprzedniej 

kadencji Rady Miejskiej Dębna zostały złożone dwa wnioski o nadanie nazwy dla tego ronda. Być 

może inna grupa mieszkańców chciałaby, aby rondo jeszcze miało inną nazwę. W związku z tym 

bardzo bym prosił p. Burmistrza, aby wszczął procedurę mającą na celu poinformowanie 

mieszkańców o możliwości składania propozycji co do nazwy tego ronda i ewentualnie później  

w formie plebiscytu, głosowania, wybór przez mieszkańców nazwy, która będzie cieszyć się 

największą popularnością. 

Drugi wniosek - zwracam się z wnioskiem o podjęcie działań mających na celu usunięcia opon 

porzuconych przez nieznanych sprawców w następujących lokalizacjach: droga krajowa 23 

kilkaset metrów za miejscowością Cychry w kierunku miejscowości Suchlica po prawej stronie 
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oraz droga powiatowa 2135Z na odcinku pomiędzy miejscowością Cychry, a miejscowością 

Krześnica, opony porzucone w dwóch miejscach po prawej stronie. 

Trzeci wniosek - zwracam się z wnioskiem do p. Burmistrza o naprawę nawierzchni ulicy 

Kościuszki w Cychrach. Naprawa polegająca na likwidacji dwóch dziur zlokalizowanych na 

wysokości posesji oznaczonych numerami 36 i 38. 

Wniosek stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że jeżeli chodzi o Dębno Naturalnie, 

to, Panie Mateuszu, tutaj akurat przejęła to całe zadanie już dzisiaj biblioteka, co do umowy, to tak 

udostępnimy. W kwestii bezpieczeństwa i linku tutaj prosiłbym, żeby wypowiedziała się za chwilę 

pani Sekretarz. Z naszej strony takie zarządzanie mamy podjęte, też robimy wszystko, żeby 

zewnętrzne nośniki, które do nas przychodzą, czy też pojawiają się, były filtrowane i też 

szyfrujemy swoje pendrive'y po to, żeby w momencie, kiedy przenosimy jakiekolwiek dane i nie 

daj Boże, by coś się wydarzyło nawet tutaj wewnątrz, żeby to było wszystko bezpieczne.  

W przypadku stawów Sarbinowo, Panie Łukaszu, przyglądaliśmy się temu projektowi. Chodzi też 

o to, że trzeba i pozwolenia wodnoprawne i projekty przygotować. Tak więc analizujemy to, z tego 

co pamiętam, ten projekt będzie co roku powielany i mam nadzieję, że uda nam się w następnym 

roku już do niego z dokumentacją odpowiednią przystąpić. To nie jest tylko kwestia Sarbinowa, 

ale myślę tak samo i Krześnicy, bo to są te takie dwie miejscowości newralgiczne. Jeżeli chodzi  

o maraton, Panie Grzegorzu, dobrze Pan wie i to było też tak w ostatnich latach i tak też planujemy, 

żeby zorganizować to wspólnie razem ze stowarzyszeniem, co oznacza, że kwota będzie nam 

dopiero znana po konkursie.  

 

Sekretarz Gminy Anna Witek jeszcze w uzupełnieniu odnośnie danych osobowych, to mieliśmy 

takie szkolenie w tamtym roku dla całego urzędu, a teraz jest planowane pod koniec lutego. Jeżeli 

chodzi o przeniesienie sesji do eSesji - są takie rekomendacje, żeby odchodzić od zamieszczania  

i publikowania sesji na żywo w YouTubie, właśnie ze względu na ochronę danych osobowych.  

 

Więcej pytań, spraw nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, 

wniosków i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na złożone 

zapytania, interpelacje oraz wnioski Radnych zostały udzielone odpowiedzi w terminie. Zapytania 

złożyli: Radny Damian Jankowski, Radny Tomasz Kulbicki, Radna Angelika Obielak. Interpelacje 

złożył Radny Grzegorz Kulbicki. Wnioski zostały złożone przez Radnego Grzegorza Kulbickiego 

oraz Radną Angelikę Obielak. W dniu 3 stycznia 2025 r. została uzupełniona odpowiedź na 

złożony wniosek z dnia 26.11.2024 r. przez 3 radnych (Radną Agatę Mikołajczak, Radnego 

Mirosława Napieracza i Radnego Jacka Mazurowskiego) w sprawie 50. Maratonu Dębno.  

 

Zapytania, interpelacje, wnioski oraz odpowiedzi są umieszczone w systemie eSesja; stanowią 

załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał, czy są uwagi do 

udzielonych odpowiedzi?  
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Radny Grzegorz Kulbicki poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi na swoje wnioski. 

Złożyłem dwa wnioski i nie mam żadnej odpowiedzi. Dostałem informację, że to będzie 

procedowane na komisjach. Z drugiej strony nie rozumiem, dlaczego część wniosków, które 

składają inni radni jest procedowana albo jest zlecana do realizacji, nie jest to przekierowane na 

komisję, natomiast moje wnioski wiadomo, dlaczego są przekierowane do komisji, na dyskusję na 

komisji i dalej słuch o nich zaginął. Nie wiadomo jaki jest ciąg dalszy, co się będzie z nimi działo, 

jaka będzie realizacja i też nie rozumiem tej dysproporcji. Dlaczego pozostałych radnych wnioski 

poszły do realizacji, czy nawet dzisiejsze, które są, idą do wydziałów, są realizowane w sprawie 

dróg, w sprawie oświetlenia, a tutaj wniosek jest najpierw przekazany do komisji, komisja ma 

debatować, nie wiem jaką decyzję podjęła i dalej nie wiadomo, co się z tym wnioskiem dzieje. 

Proszę o informację.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski dwa zdania wyjaśnienia -

postanowiłem skierować Pana dwa wnioski pod dyskusję na dwie komisje. Chodziło o to, żeby 

ewentualnie większa grupa radnych wypowiedziała się co do, może nawet nie celowości, bo co do 

celowości to chyba jesteśmy zgodni, że to wniosek jest jak najbardziej właściwy, ale co do 

możliwości finansowych, w jakim zakresie i tak dalej. Komisje z tego, co wiem, nie wypracowały 

żadnych wniosków. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - jeżeli chodzi o malowanie, to do tego 

tematu chcielibyśmy się przymierzyć.  Możemy zrobić szablon i na naszych gruntach, gdzie mamy 

drogi, to myślę, że tam w okresie wiosennym można by było takie znaki namalować.  

Z perspektywy drugiego wniosku wiemy, że pociągać on będzie nam niemałą kwotę, bo mówimy 

o kwocie pewnie gdzieś 100.000,00 zł czy 200.000,00 zł. Jest to kwota do budżetu i trzeba by było 

to wyliczyć i przeanalizować. Pan dobrze też o tym wie, że jeżeli składa się wniosek, który już 

pociąga za sobą tak ogromne finansowanie, to należałoby wskazać w budżecie kwotę lub też  

w momencie, kiedy my rozmawiamy i na tym też nam najbardziej zależało, zastanowić się, czy to 

jest wystarczający jeden z elementów, czy tak jak pojawiła się dyskusja, czy nie warto by było 

może dofinansować czyszczenia kominów, bo może by się okazało, bo w momencie, kiedy nie ma 

tych mieszkańców, a nie są wyczyszczone, to wtedy czyszczenie będzie bardziej tutaj w tym 

wypadku potrzebne. Takich pomysłów pojawiło się dużo więcej. Dlatego to też jest łatwiej nam 

przeanalizować razem na komisjach. Żadna z komisji nie podjęła żadnej decyzji i nie było 

wniosków. Uważam to, że jest to bez rozpatrzenia i sprawę zostawiliśmy.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki rozumiem, że na ten pierwszy będę czekać zatem na realizację. 

Natomiast co do drugiego - tam był wskazany pewien zakres. Jeśli jest wskazany pewien zakres  

i było też wskazane, że możemy rozpocząć pilotażowo w jakimś małym zakresie, to nie stoi nic na 

przeszkodzie. Gorzów zainstalował czujniki tlenku węgla, w ubiegłym roku pilotażowo rozpoczęli, 

w tym roku czujniki dymu - 50 zakupili pilotażowo. Straż pożarna montuje w domach seniorów, 

właśnie to zrobili. Miasto zakupuje, straż pożarna instaluje. Poznań z tym samym wszedł. Dlatego 

prosiłem we wniosku, że taka kwota pewnie by zamykała całość, ale pilotażowo i zrobienie tego 

w domach seniorów nie jest jakąś kwotą wygórowaną, wykraczającą poza nie wiadomo jakie 

możliwości, że należałoby to teraz czekać cały rok, żeby do budżetu to składać. Mamy jeszcze luty, 

marzec, miesiące, gdzie seniorzy palą w piecach kaflowych i różnych innych. Tych wypadków jest 

coraz więcej. Nie zdawałem sobie sprawy, że jest aż tak nagminne. Chciałem, żebyśmy to 

sprawdzili po prostu, pilotażowo zobaczyli w kilkudziesięciu domach seniorów, jak by to 
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wyglądało, jaką procedurą można iść. Jeśli by to zadziałało, to w każdym następnym roku można 

by było już śmiało zapisywać jako działanie stałe, może nawet jako program Gminy Dębno, tak 

jak jest usuwanie azbestu i inne przydomowe oczyszczalnie. Tak samo tutaj wejść w taki program, 

który co roku miałby określoną kwotę, ale po tym pilotażu wstępnym byśmy widzieli, jakie jest 

zapotrzebowanie i procedowalibyśmy dalej. Podobnie było z Taxi Senior, wprowadziliśmy na 

początek jakąś określoną małą kwotę, bo nie wiedzieliśmy, jakie będzie zainteresowanie. Cieszę 

się, że jest kontynuowane i chyba by o to chodziło. Natomiast nie do końca przyjmuję, że wniosek 

zostawiamy bez rozpatrzenia, no i co, czekamy rok, żeby składać ewentualnie do budżetu? No to 

ja ponownie zatem złożę też wniosek, żeby chociaż w jakimś wąskim zakresie, chociaż się na 

początek tym zająć i realizować to dalej, bo naprawdę kwota nie byłaby w tym przypadku duża, w 

granicach 100,00 zł - 120,00 zł kosztuje jeden czujnik. Zakup 50 sztuk, 5.000,00 zł. 120,00 zł 

maksymalnie kosztuje czujnik dwutlenku węgla. 5000,00 zł to nie jest jakaś kwota wygórowana 

naprawdę i nie uważam, że należałoby czekać z tym do budżetu, bo nie uważam też, żeby lampa, 

droga miała jakąkolwiek mniejszą kwotę. To będą podobne kwoty,  

a jakoś się nie wpisuje ich do budżetu i nie zleca dodatkowo radnym, że mają to złożyć do budżetu 

i być analizowane.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował – Panie Grzegorzu, cieszę się bardzo 

pilotażowy program został przeprowadzony, OSP rozdawało już. 

 

Więcej pytań nie było. 

 :::::::::::::::::::::::::::::::::   

11. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dębno. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na Komisji Oświaty i Spraw Publicznych w dniu 21 stycznia 2025 r. oraz na 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów w dniu 23 stycznia 2025 r. Poprosił o opinię do 

projektu uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Radnego Marcina 

Krzysiak, następnie Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Radnego 

Krzysztofa Lenartowicza.  
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dębno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Kulbicki, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę NR IX/67/2025 w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Dębno, stanowi załącznik 

nr 23 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego kryteria i tryb 

przyznawania nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Dębno w ramach specjalnego funduszu nagród. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na Komisji Oświaty i Spraw Publicznych w dniu 21 stycznia 2025 r. oraz na 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów w dniu 23 stycznia 2025 r. Poprosił o opinię do 

projektu uchwały Przewodniczących obydwu Komisji.  
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania 

nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Dębno w ramach specjalnego funduszu nagród. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Kulbicki, Tomasz Pluciński 
 

Rada podjęła uchwałę NR IX/68/2025 w sprawie ustalenia regulaminu określającego kryteria i tryb 

przyznawania nagród nauczycielom zatrudnionym w przedszkolach i szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Dębno w ramach specjalnego funduszu nagród, stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu.  

::::::::::::::::::::::::::::::::: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski ogłosił – 10 minut przerwy. 

Przerwa (13:57-14:10) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna wznowił obrady po przerwie. 
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 13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Dębna. 

(ul. Magazynowa) 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały był 

opiniowany na Komisji Oświaty i Spraw Publicznych. Poprosił o opinię do projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji.  
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Dębna (ul. Magazynowa) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Kulbicki, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę NR IX/69/2025 w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Dębna  

(ul. Magazynowa), stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Dębna. 

(ul. Przemysłowa) 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały był 

opiniowany na Komisji Oświaty i Spraw Publicznych. Poprosił o opinię do projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji.  
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Dębna (ul. Przemysłowa) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 
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Tomasz Kulbicki, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę NR IX/70/2025 w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Dębna  

(ul. Przemysłowa), stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::   

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na Komisji Oświaty i Spraw Publicznych. Poprosił o opinię do projektu uchwały 

Przewodniczącego Komisji.  
 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że pismem z dnia 30 

grudnia 2024 roku Radny Grzegorz Kulbicki zgłosił swój akces pracy w Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna (po raz szósty). Zgodnie ze statutem Gminy Dębno, przedmiot 

działania poszczególnych komisji stałych, ich ilość oraz nazwę oraz skład osobowy, określa rada 

w odrębnych uchwałach. W uchwale numer II/9/2024 Rady Miejskiej Dębna z dnia 23 maja 2024 

roku w sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu 

osobowego i przedmiotu działania, uzupełnia się skład osobowy Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna o radnego Grzegorza Kulbickiego. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania (Komisja OiSP- Radny Grzegorz 

Kulbicki) 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Agata Mikołajczak, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (8) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Kulbicki, Tomasz Pluciński 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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16. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - w związku z wyczerpaniem się 

porządku IX sesji Rady Miejskiej Dębna zamykam sesję Rady Miejskiej Dębna i dziękuję 

wszystkim za udział. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna 

                      Jacek Mazurowski 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Monika Gubała 

 

 
 

 

 

Obrady Rady Miejskiej Dębna są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/191/rada-miejska-debna.htm 
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